
Zapisnik s 33. sjednice Upravnog vijeća 

                          Gradske knjižnice Marka Marulića Split 

 

 

održane 29. listopada 2020. u 16:30 sati u Središnjoj knjižnici u prostoru Zavičajne zbirke, 

Ulica slobode 2, Split. 

 

Nazočni: dr. sc. Ilija Protuđer, Mirna Kovačić, Hrvoje Zuanić, Ivana Salvador i Maja Tadin, 

članovi Upravnog vijeća, ravnateljica Grozdana Ribičić, tajnica Jelena Grgić i voditeljica 

računovodstva Ana Stubnja 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 33. sjednice, (privitak 1.) 

2. Usvajanje Zapisnika s 4. e-sjednice UVGKMM, (privitak 2.) 

3. Usvajanje Zapisnika s 5. e-sjednice UVGKMM, (privitak 3.) 

4. Izvještaj o prihodima i rashodima za razdoblje od 1. siječnja do 30. rujna 2020. s 

usporednim podatcima iz 2019. i ukupnim planom za 2020., (privitak 4.) 

5. Usvajanje Prijedloga Financijskog plana za 2021. s projekcijama za 2022. i 2023. s 

obrazloženjem, (privitak 5.) 

6. Izvještaj ravnateljice o radu GKMM za protekli mjesec 

7. Razno 

 

 

Ad 1.  

 

Članovi Upravnog vijeća GKMM Split jednoglasno su usvojili Dnevni red 33. sjednice 

Upravnog vijeća GKMM Split, KLASA: 003-06/20-01/24, URBROJ: 2181-237-05/20-454.  

 

Ad 2. 

Članovi Upravnog vijeća GKMM Split jednoglasno su usvojili Zapisnik 4. e-sjednice Upravnog 

vijeća GKMM Split, KLASA: 003-06/20-01/21, URBROJ: 2181-237-05/20-422. 

 

Ad 3. 

Članovi Upravnog vijeća GKMM Split jednoglasno su usvojili Zapisnik 5. e-sjednice Upravnog 

vijeća GKMM Split, KLASA: 003-06/20-01/23, URBROJ: 2181-237-05/20-452. 

 

Ad 4. 

Voditeljica računovodstva, Ana Stubnja ukratko je navela kako je s obzirom na razdoblje 

pandemije uzrokovane virusom COVID -19, Knjižnica ipak u redovnoj financijskoj situaciji. 

Očekivano su prihodi od članarina i zakasnina za 20,8% manji i zakupa za 67,3% radi 

nepovoljnog drugog kvartala, ali su manji i materijalni troškovi i to za 18 %. Troškovi su manji 

jer su manji: troškovi naknada djelatnicima u iznosu od 36.090,92 kune (službena putovanja, 

naknada za prijevoz djelatnika i nije bilo stručnog usavršavanja djelatnika). Manji su također i 

troškovi periodike za 44.415,24 kune jer čitaonica tiska ne radi. Manji su troškovi i ostalog 

materijala (toneri, folije, iskaznice). Manji su troškovi i električne energije za 44.454,54 kuna.  

Manji su i troškovi za usluge u iznosu od 80.924,59 kuna jer je u 2019. u istom periodu izvršen 

popravak brisoleja. Nastavno na navedeno, ravnateljica je navela kao se radi o sveukupnom 

smanjivanju prihoda u odnosu na prethodnu godinu za isto razdoblje od 3,8 %. Knjižnica uredno 

podmiruje sve troškove. Ne susprežemo se, rješavamo i veće i manje izdatke. Tako smo samo 



za ovaj mjesec izdvojili 20.000,00 kuna za nabavu protupožarnih zaklopki za prvu fazu 

rješavanja problema neispravnog sustava koji se vuče od otvaranja Središnje knjižnice. 

Nadalje, obavijestila je članove kako je Grad Split prvi put dao jednak iznos za nabavu 

knjižnične građe kao i Ministarstvo kulture i medija (iznos od 600.000,00 kuna), i time nam 

omogućio da nismo obvezni sudjelovati i osigurati dio iz vlastitih sredstava za nabavu 

knjižnične građe, a sve zbog potrebe ispunjenja odredbi ugovora o dodjeli financijskih sredstava 

Ministarstva kulture i medija. Ovim putem pohvaljuje rad voditeljice računovodstva Ane 

Stubnje i mandat ovog Upravnog vijeća i zahvaljuje svim članovima, a posebno Mirni Kovačić 

koja se izrazito za to potrudila i kao gradska vijećnica.  

Predsjednik Ilija Protuđer, zahvalio je ravnateljici na pohvali te iskazao i svoje zadovoljstvo  

radom i zalaganjem ovog Upravnog vijeća te je dodatno istaknuo i pohvalio trud i rad 

ravnateljice, kao i voditeljice računovodstva Ane Stubnje.  

Izvještaj o prihodima i rashodima za razdoblje od 1. siječnja 2020. do 30. rujna 2020. s 

usporednim podatcima iz 2019. i s ukupnim planom za 2020. planom i realizacijom, Klasa: 

400-01/19-01/4, urbroj: 2181-237-05/19-762, članovi Upravnog vijeća jednoglasno su usvojili. 

 

Ad 5. 

Voditeljica računovodstva, Ana Stubnja, detaljno je pojasnila u e-mailu od 13. listopada 2020. 

sve stavke Financijskog plana za 2021. godinu s projekcijama za 2022. i 2023. godinu. te  

razloge hitnog usvajanja istog. Naime, 9. listopada 2020. Grad Split je zatražio da se Plan 

dostavi i ukuca u riznicu najkasnije do 15. listopada, stoga je GKMM Split zbog žurnosti 

postupila sukladno traženju te organizirala 5. e- sjednicu sve kako bi se navedeno usvojilo i 

dostavilo u  zadanom roku.  Upravno vijeće Gradske knjižnice Marka Marulića Split na 5. e-

sjednici usvojilo je Financijski plan za 2021. godinu s projekcijama za 2022. i 2023. godinu, 

KLASA: 400-01/20-01/7, URBROJ: 2181-237-05/20-440. 

Ad 6. 

Ravnateljica je izvještaj započela s najnovijim informacijama vezanim za koronakrizu. Jedna  

je kolegica iz Središnjice s potvrđenim testom na koronavirus od petka navečer pa su morale 

još pet kolegica, kao njezine kontakt osobe, otići u samoizolaciju. Jedna od njih se upravo javila 

da joj je test pozitivan. Traže se njezini kontakti. Uslijedila je reorganizacija i još nije doveden 

u pitanje redovit rad s korisnicima po uobičajenom radnom vremenu. Najveći broj kontakata je 

vezan uz zajedničke odlaske na marendu pa su u tom smislu postrožene mjere s ciljem da se, 

bez potrebe, djelatnici ne zadržavaju u kontaktu dužem od 15 minuta dnevno. Neke od kolegica 

poslanih u samoizolaciju su se odlučile za rad od kuće ( održavanje web stranice, nabava knjiga, 

rad matične službe i sl.). Ravnateljica vjeruje da će se s obzirom na to da je sve veći broj 

zaraženih, to mijenjati iz dana u dan pa će se i organizacija rada tome prilagođavati. Pokazalo  

se dobrom odlukom da se ostavi sat vremena pauze između dvije smjene, od 14.00 do 15.00 

sati, kako bi se smjene sačuvale od preklapanja i potencijalnog širenja koronavirusa. I u ovom 

slučaju je znatno smanjilo slanje broja potrebnih kolega u samoizolaciju.  

 

Ravnateljica je obavijestila da je došao poziv s Općinskog prekršajnog suda u Splitu za glavnu 

raspravu 10.11.2020. u povodu inspekcijskog nadzora provedenog u mjesecu svibnju ove 

godine, zbog kojeg je angažirala odvjetnicu Tatjanu Marković da zastupa GKMM i nju kao 

odgovornu osobu u svojstvu ravnateljice knjižnice. Naime, obje stavke koje nas terete su pravne 

prirode i odnose se na nepravilno vođenje evidencije rada na poslu. Odvjetnica je već u 

postupku davanja očitovanja inspektorici Puizini iznijela naš stav i obranu. Ravnateljica je u 

dogovoru s odvjetnicom odlučila nastaviti postupati kako su i postupali tijekom očitovanja 

inspektorici bez obzira što je prijedlog pisane obrane dala i tajnica Jelena Grgić. Odvjetnica će 

u skladu s dosadašnjom obranom napisati obranu za sutkinju za glavnu raspravu na koju će i 



ravnateljica otići. Ravnateljica je istakla da preuzima odgovornost za sve što sud zaključi ali će 

isto tako tražiti odgovornost od onog za kojeg smatra da je odgovoran za te nepravilnosti.  

 

Hrvoje Zuanić je ustvrdio da kad netko ponavlja grešku više puta u nekom dužem periodu, onda 

se ne radi o omašci već o nestručnosti. 

 

Ravnateljica je izvijestila da redovito i ustrajno kontaktira mjerodavne službe u Gradu da nam 

ispoštuju sve ono što je proračunom predviđeno. Problem je što je voditeljica Bjedov na dužem 

bolovanju, isto tako i naš viši savjetnik Lovrić, pročelnik Omazić ima brojne obveze s obzirom 

na velik resor koji vodi, uvodi se novi računovodstveni program u Gradu Splitu... Ipak, uspjeli 

smo dobiti drugu ratu za nabavu knjižnične građe, 300.000 kuna! Ravnateljica je još jednom 

istakla ulogu ovog Upravnog vijeća i Grada Splita jer je po prvi put, koliko se ona sjeća, da je 

Grad Split dao iznos koliki i Ministarstvo kulture, a kojeg ga ugovor s Ministarstvom na to 

obavezuje - 600.000 kuna, pa im se od srca zahvaljuje i čestita. Smatra da je to veliko i 

dugoročno značajno za knjižnicu. Jako je važno baš u ovoj korona godini jer bismo morali 

davati iz vlastitih sredstava kojih ne bismo imali dovoljno na kraju godine. Inače, imamo sreću, 

malo i znanja, da trenutno nemamo većih financijskih problema. 

 

Ravnateljica je izvijestila da se i dalje borimo da dobijemo planirana financijska sredstva za 

amandaman za uređenje knjižnice u Zagrebačkoj 4. Iako smo dobili Zaključak koji je potpisao 

gradonačelnik Krstulović Opara, pokazalo se da je u zaključku krivo napisan podatak važan za 

isplatu. Ravnateljica kaže da su oba pročelnika, Omazić i Brtan, obećali da će to riješiti čim 

završe plan za 2021. kojim se trenutno bave. 

 

Isti problem je s isplatom za amandman od 50.000 kuna za memorijalnu sobu Miljenka Smoje 

koju planiramo urediti u Knjižnici Žrnovnica.  

 

Svečana sjednica Gradskog vijeća na kojoj bi se uručile nagrade Grada Splita pa tako i pok. 

Jakši Fiamengu kojeg smo mi predložili već je nekoliko puta odgađana. Novi plan je u 

studenom u HNK-u. Bili su snimatelji iz HNK-a koji pripremaju video program za tu priliku i 

dala sam izjavu u kojoj sam svima zahvalila i posebno našoj Mirni Kovačić čija je to ideja bila 

i koja je uspjela s amandmanom za uređenje knjižnice u Zagrebačkoj. 

 

Ravnateljica je izvijestila da smo napravili pripremne radnje za implementaciju elektroničke 

registracije radnog vremena koju smo dogovorili sa ŠPICA firmom koja ima odlične reference 

i radi s Gradom i sa Županijom. Mislili smo početi s dva testna mjeseca, studenim i prosincem, 

ali smo, zbog trenutno pogoršane situacije s pandemijom, prolongirali do 15.11. Paket će nas 

koštati 37.000 kuna na 12 mjeseci što smo procijenili da možemo podnijeti. Svi u upravi 

smatraju da će znatno olakšati poslovanje i pridonijeti boljoj efikasnosti. Registracija će ići 

preko računala u knjižnici. U fazi smo njihovih provjera i ubrzavanja. 

 

Čeka se i suglasnost naše službe da nam odobri korištenje platoa ispred Središnjice kako bismo 

mogli krenuti u postupak postavljanja uvjeta za davanje u najam knjižničnog prostora za 

kafeteriju. 

 

Što se tiče prijavljenih programa i projekata na gradski natječaj, ravnateljica je dobila 

informaciju od višeg savjetnika Lovrića da novac neće biti isplaćen jer smo mi proračunski 

korisnici i s nama ne mogu potpisivati ugovore, a financije za naše programe su planirane 

gradskim proračunom. Na ravnateljičin komentar da onda knjižnica ne treba više prijavljivati 



svoje programe na natječaj, savjetnik Lovrić demantira i kaže da treba jer je to način na koji 

Grad Split prati što je od programa Knjižnica planirala i realizirala. 

 

 

Ad 7. 

Nastavno na točku 6. dnevnog reda, predsjednik Upravnog vijeća, Ilija Protuđer, istaknuo je 

kako mu nije drago da je uopće došlo do prijave inspekcijskog nadzora, da se čini kao o 

namjernom traženju nepravilnosti što ide na štetu Gradskoj knjižnici Marka Marulića Split i 

Upravnom vijeću, a posebno ravnateljici Knjižnice. Vjeruje da će to sve proći dobro, no isto s 

obzirom na to da se ravnateljica izrazito trudi i zalaže za dobrobit Knjižnice, svakako nije bilo 

potrebno. 

 

 

 

Sjednica je završila u 18:00 sati. 

 

 

Zapisničarka                                                 Predsjednik Upravnog vijeća 

 

 

_____________                                                                            ________________________ 

Jelena Grgić                                        dr. sc. Ilija Protuđer 

 

 

KLASA: 003-06/20-01/26 

URBROJ: 2181-237-05/20-492 

Split, 23. studenog 2020. 

 

 

 


